

**Recommended Use:** Mineral Supplement.

Helps in the development and maintenance of bones and teeth and maintain proper muscle function and tissue formation. Helps to maintain proper muscle function, including the heart muscle.

Helps to maintain normal electrolyte balance. Helps to maintain the body's ability to metabolize nutrients.

**Medicinal Ingredients:**

Magnesium (Magnesium chloride, hexahydrate) . . . . . 150 mg

**Non-medicinal Ingredients:** Water, potassium sorbate.

**Recommended dose: Adults:** Take 1/2 teaspoon (2.5 ml)

1 - 2 times per day or as directed by a health care practitioner. Mix with 1 liter of water and sip throughout the day.

Safety sealed for your protection. Keep away from children.



curasoma™

# MAG MAX

Magnesium Chloride

Chlorure de magnésium

NO ADDED  
FLAVOUR



AUCUNE SAVEUR  
AJOUTÉE

250 ml

**Usage recommandé :** Supplément minéral.

Aide au développement et au maintien des os et des dents et à maintenir le bon fonctionnement des muscles et de la formation des tissus. Aide à maintenir le bon fonctionnement des muscles, incluant le cœur.

Aide à maintenir l'équilibre normal des électrolytes. Aide à maintenir la capacité du corps à métaboliser les nutriments.

**Ingrédients médicinaux :**

Magnésium (chlorure de magnésium, hexahydraté) . . . 150 mg


**Ingrédients non médicinaux :** Eau, sorbate de potassium.

**Dosage recommandé : Adultes :** Prendre 1/2 c. à thé (2,5 ml) 1 à 2 fois par jour ou tel que recommandé par un professionnel de la santé. Mélanger avec 1 litre d'eau et siroter toute la journée.

Sceau de sécurité pour votre protection.

Garder hors de la portée des enfants.

*Distributed by/Distribué par :*

 **Curasoma** - a division of Biomed International Products Corp.  
102 - 3738 North Fraser Way, Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada  
1-800-665-8308 | curasoma.com

NPN 80092063



L:

Exp: